

## **TABLE OF CONTENTS 目 录**

**数字服务贸易壁垒对 ICT 产品出口的影响**

**The Impact of Digital Service Trade Barriers on ICT Exports**

方婷 ..... 1

**社交媒体视域下的品牌形象塑造——基于小米与 Vivo 的比较研究**

**Brand Image Building in Social Media Perspective—A Comparative Study of Xiaomi and Vivo**

王佩波, 涂剑波 ..... 12

**基于旅游数字化发展下的文创产业对经济高质量发展水平的研究**

**Based on the Study of High-Quality Economic Development Level of Cultural and Creative Industries under the Development of Tourism Digitalization**

高长春, 毕涵舒 ..... 22

**把握数字贸易发展新趋势: 基于 CiteSpace 的可视化知识图谱分析**

**Capturing New Trends in the Development of Digital Trade: CiteSpace-Based Visual Knowledge Mapping Analysis**

魏鹏 ..... 28

**经济政策不确定性对银行风险承担的影响**

**The Impact of Economic Policy Uncertainty on Bank Risk-Taking**

夏振皓, 田穗 ..... 39

**数字经济对我国外商直接投资的影响研究**

**Research on the Impact of Digital Economy on Foreign Direct Investment in China**

周楚晗 ..... 50